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香港特別行政區政府知識產權署商標註冊處 
Trade Marks Registry, Intellectual Property Department 
The Government of the Hong Kong Special Administrative Region 

 
 

 

在註冊申請詳情公布後要求修訂貨品／服務說明 

 
商標註冊處處長收到下列根據《商標條例》(第 559 章)第 46 條提出的修訂申請要
求。 
 
根據《商標規則》(第 559 章附屬法例)第 26 條，任何聲稱受擬作出的修訂影響的
人，可在本公告公布的日期後三個月內，採用表格第 T6 號提交異議通知。(例如，
若果公布日期爲 2003 年 4 月 4 日，則該三個月的最後一日爲 2003 年 7 月 4 日。)
異議通知須載有提出異議的理由的陳述，該陳述尤須解釋如作出修訂，異議人會如
何受有關修訂影響，以及異議人為何認為作出該項修訂會違反《商標條例》第 46
條。異議人須在提交異議通知的同時，將該通知的副本送交有關申請人。 
 
根據《商標規則》第 95 條，提交異議通知的限期不得延展。 
 

REQUESTS FOR AMENDMENT OF SPECIFICATION OF GOODS OR SERVICES 
AFTER PARTICULARS OF THE APPLICATIONS HAVE BEEN PUBLISHED 

     
The Registrar of Trade Marks has received the following requests for amendment of 
applications under section 46 of the Trade Marks Ordinance (Cap. 559). 
 
Under rule 26 of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming 
to be affected by the proposed amendment may, within 3 months after the date of 
this publication, file a notice of objection on Form T6. (For example, if the 
publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 
2003.)  The notice of objection shall include a statement of the grounds of 
objection, which statement shall, in particular, explain how the objector would be 
affected by the amendment and why in the objector’s opinion the amendment would 
be contrary to section 46 of the Trade Marks Ordinance.  The objector shall, at 
the same time as he files the notice of objection, send a copy of it to the 
applicant of the application in question.  
 
It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time 
cannot be allowed for filing the notice of objection. 
 
[210] 商標申請編號： 

Application No.: 
301349361 
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[540] 商標： 
Mark: 

 
[730] 註冊申請人姓名／名稱、 

地址： 
Applicant's Name, Address: 

société Air France 
45, rue de Paris, 95747 ROISSY-CHARLES-DE-GAULLE, 
FRANCE 

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

Wilkinson & Grist 
6th Floor, Prince's Building, 
Chater Road, 
HONG KONG 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

N/A 

[511]   類別編號： 
Class No.:       

9, 16, 38, 39 

[442] 公布獲接納註冊申請日 
期:  
Date of Publication of 
Acceptance for 
Registration: 

28-05-2010 

 
申請人擬修訂類別 39 的貨品／服務說明如下： 
The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 39 to read as follows: 
類別 Class 39 
Air transport services; tourist office and travel agency services for arranging travel; 
packaging and storage of goods and baggage; air passenger transport and air cargo 
transport services; animal transport services by air, rail and road; escorting of 
travellers; freighting; vehicle towing; bus transport services; car transport services; 
chauffeur services; parcel delivery; rental of storage containers; newspapers delivery; 
freight brokerage; transport brokerage; delivery of baggage and goods; wrapping of 
merchandise; storage information; rental of warehouses; freight forwarding services; 
garage rental; passenger, goods, baggage and animal transport information services; 
rental of wheelchairs; parking place rental; vehicle rental namely vehicle rental 
reservation services made through third party vehicle rental providers; courier 
services for messages, letters and merchandise); car parking; booking of seats for 
travel; inflight information services relating to travel and transportation; handling 
of baggage and goods; taxi transport services; warehousing services; salvage services; 
sightseeing; passenger, goods and animal transport reservation services; guarded 
transport of valuables; travel reservation; arranging and booking of tours, cruises, 
excursions and visits; transportation of baggage, freight and passengers to and from 
airports; travel reservation services; transport of travellers by air, rail, sea; 
baggage, goods and passengers check-in services; loading and unloading of airplanes; 
rental and lending of airplanes; transportation services provided on a representative, 
cooperative or partnership basis for other airline companies and vehicle rental firms. 
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[210] 商標申請編號： 
Application No.: 

301709596 

[540] 商標： 
Mark:  

[730] 註冊申請人姓名／名稱、 
地址： 
Applicant's Name, Address: 

Ridgeview Estate Winery Ltd 
Fragbarrow Lane, Ditchling Common, Hassocks, Sussex 
BN6 8TP, UNITED KINGDOM 

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

Robin Bridge & John Liu 
6th Floor, Wincome Centre, 
39 Des Voeux Road Central, 
HONG KONG 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

N/A 

[511]   類別編號： 
Class No.:       

33 

[442] 公布獲接納註冊申請日 
期:  
Date of Publication of 
Acceptance for 
Registration: 

05-11-2010 

 
申請人擬修訂類別 33 的貨品／服務說明如下： 
The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 33 to read as follows: 
類別 Class 33 
Sparkling wines. 
 
 

 
 
[210] 商標申請編號： 

Application No.: 
301740168 

[540] 商標： 
Mark: 

 
[730] 註冊申請人姓名／名稱、 

地址： 
Applicant's Name, Address: 

陳鑒武 
中國 廣東省汕頭市潮南區成田鎮 溪東興學路南一巷 6號
102 房 

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

銘捷國際知識產權事務所 
香港 
九龍旺角花園街 2-16 號 
好景商業中心 1005 室 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

不適用 

[511]   類別編號： 
Class No.:       

3 

[442] 公布獲接納註冊申請日 
期:  

14-01-2011 
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Date of Publication of 
Acceptance for 
Registration: 

 
申請人擬修訂類別 3的貨品／服務說明如下： 
The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 3 to read as follows: 
類別 Class 3 
洗面奶；防皺霜；脫毛劑；去斑霜；減肥用化妝品；美容面膜；皮膚增白霜；化妝品；粉刺霜；防
曬劑；剃鬚皂；去污劑；上光劑；研磨材料；香精油；化妝品用香料；牙膏；口氣清新噴灑劑；動
物用化妝品；芳香精油；香皂；香波；洗衣粉；去霧水；上光蠟；玫瑰油；浸化妝品的衛生紙；成
套化妝用具；眉筆；防汗劑(化妝用品)；香水；化妝洗液；眼影膏；胭脂；摩絲；指甲油。 
 
 

 
 
[210] 商標申請編號： 

Application No.: 
301833723 

[540] 商標： 
Mark:  

[730] 註冊申請人姓名／名稱、 
地址： 
Applicant's Name, Address: 

H K RICH TECHNOLOGY COMPANY LIMITED 
Flat 71A, 1st Floor, Chung Hing Building, 36-44 
Nathan Road, Kowloon, Hong Kong. 

[740/7
50] 

註冊申請人的送達地址： 
Applicant's Address for 
Service: 

H K Wong Tax Accountants & Consultants Limited 
Flat 601A, Fourseas Building, 
208-212 Nathan Road, Kowloon, 
Hong Kong 

[571] 商標描述： 
Mark Description: 

N/A 

[511]   類別編號： 
Class No.:       

9 

[442] 公布獲接納註冊申請日 
期:  
Date of Publication of 
Acceptance for 
Registration: 

29-04-2011 

 
申請人擬修訂類別 9的貨品／服務說明如下： 
The applicant proposes to amend the specification in Class(es) 9 to read as follows: 
類別 Class 9 
scientific, nautical, surveying, photographic, cinematographic, optical, weighing, 
signalling, checking (supervision), life-saving and teaching apparatus and instruments, 
except for lifting and transporting purposes; apparatus and instruments for conducting, 
switching, transforming, accumulating, regulating or controlling electricity, except 
for lifting and transporting purposes; apparatus for recording, transmission or 
reproduction of sound or images; magnetic data carriers, recording discs; automatic 
vending machines and mechanisms for coin-operated apparatus; cash registers; 
calculating machines, data processing equipment and computers, except for lifting and 
transporting purposes; fire extinguishing apparatus; excluding electric and electronic 
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apparatus and installations for elevators, escalators, auto walks, doors, access 
control, control systems and components thereof 
 
 

 


